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Verksamhetsberättelse	för	kalenderår	2021 
 

Knaftens Intresseförening är en stark politiskt och religiöst obunden ideell förening 
som genom glädje, sammanhållning och positivt resultat tar oss in i framtiden.                           

Verksamhetsåret har präglats av möten mellan människor, utveckling av byn och 
glädjen att få göra saker tillsammans. Det råder en positiv trend där allt fler är med 
och bidrar till verksamheten.  

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av 7 ledamöter och det har genomförts 
12 styrelsemöten.  

Medlemsantal: år 2021 år 2020 
Medlemsfamiljer 34 36 
Enskilda 20 6 
 
Antalet enskilda medlemmar har ökat både pga. att seniorverksamheten har dragit i 
gång samt för att det numera krävs medlemskap i föreningen för att nyttja 
träningslokalen. Minst 5 lösta medlemskap är från Lyckselebor som betalt enbart för 
att få åka till Knaften och träna gruppträning.  

Arrangemang och aktiviteter: 

Pandemin i världen präglade även år 2021. Många inomhusaktiviteter pausades och 
möten hölls utomhus eller till stor del digitalt. Restriktionerna medförde, att det 
populära skotercaféet behövde ställas in. Uthyrningsverksamheten kunde ändå 
fortsätta i begränsad omfattning under sommaren och hösten. 

Verksamhetsplanen för år 2021 kunde dock till stor del genomföras: 
• Städardagen genomfördes 12/6 med god uppslutning. 
• Upprustning av lekparken pågår och kommer att avslutas under år 2022. 
• Knaftengården har fått nya entréer, en helrenoverad träningslokal på 

bottenplan i gamla husdelen och utbytt kök i tillbyggnaden plan 1. 
• Den årliga älgfesten hölls 11/9. 
• En teaterföreställning från Musik- och Teaterföreningen i Lycksele gavs på 

Knaftengården 14/10, tyvärr med dålig uppslutning. 
• En lyckad Hamburger-kväll organiserades 16/10. 
• Uthyrningsverksamheten behöver regleras. Därför har en nödvändig 

tillståndsansökan gällande uthyrning av logi påbörjats. 
• Kurs i Grannsamverkan via Medborgarskolan hölls vid tre tillfällen: 

- 13/10 besök av polisen: Särskild App för ökad trygghet, Coyards, finns 
tillgänglig och flera skyltar ”Grannsamverkan” kommer att sättas upp på 
lämpliga ställen i byn under år 2022. 
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- 15/11 besök av räddningstjänsten som erbjöd praktiska 
släckningsövningar. 

- 4/12 Hjärt- och Lungräddning med praktiska övningar. Byn fick i detta 
sammanhang en hjärtstartare som gåva, vilken kommer att monteras våren 
2022. 

• Skötsel av friluftsleder sker i vanlig ordning av frivilliga i byn mot en ersättning 
av en del av driftskostnaderna. Nytt för i år är att en gallersladd köpts in som 
de flesta skotrar kan hjälpa till att dra när man ändå ska köra sträckan. Avtal 
har tecknats med Svedea försäkringsbolag som ger medlemmar rabatt på 
skoterförsäkringar samt att de ger ett mindre bidrag för underhåll av leder. I år 
var bidraget 2000 kr. 

• Avlägsnande av brandbrunn: Lycksele kommun hanterar en framställan från 
Knaftens Intresseförening. 

• En framställan hos Länsstyrelsen gällande sänkning av hastighetsbegränsning 
genom byn har avslagits. 

• Främjande av byns intressen: 
- Halloween-disco har genomförts för Knaftenskolans elever tillsammans 

med föräldrarna. 
- Julmys på Gammelhemmet arrangerades tillsammans med Knaftens 

Hembygdsförening. 
• Ställningstagande till Grankottaselekojan: Utredning pågår. 

 

Ledkortet, som infördes inför Skotercaféet 2017, hade denna säsong 17 sålda kort, 
vilket var betydligt färre än åren innan. Milersättning går ut till de som sköter lederna 
vintertid och sommartid för att delvis täcka de privata utgifterna.  

Ett normalår är det viktigt att arrangemang av alla slag erbjuds, med det menas att en 
del ska vara vinstdrivande och en del ska vara för medlemmarnas välbefinnande. 
Privata initiativ som är till för hela byn uppskattas väldigt mycket av föreningen.  

Intäkter och utgifter: 

Föreningen startade året med en budget som skulle resultera i ca 25 000 kr i 
underskott då föreningen inte ville vänta med de planerade renoveringarna av 
Knaftengården. Pga pandemin så räknades intäkterna i budgeten lågt enligt 
försiktighetsprincipen. 
 
Intäkterna för 2021 blev marginellt bättre än förväntat enligt budget. Detta beror 
främst på bidraget som föreningen fick ifrån Svedea. Resultatet blev trots det sämre 
än budgeterat. Detta berodde främst på en oplanerad och oväntat dyr renovering av 
hissen, efter besiktningsanmärkning. Utöver det så blev elkostnaden nästan 10 000 
kr dyrare än budget. 
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Men styrelsen ser positivt på framtiden och är övertygad om att det går att hålla 
Knaftengården levande, ifall bygden hjälps åt med en mindre insats varje år. 
Engagemang med glädje, sammanhållning, nya infallsvinklar och idéer bidrar till goda 
förutsättningar för oss som by att upprätthålla bra arrangemang, en ändamålsenlig 
samlingslokal och ett gott rykte.   
  
Styrelsen tackar besökare och alla som har ställt upp ideellt på arrangemangen. 
Styrelsen är stolt över att det här året fått representera en by som driver sina 
intressen framåt och hälsar alla med glädje välkommen till ytterligare ett 
framgångsrikt verksamhetsår. 

 

 

Knaften, maj 2022 
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